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 לכבוד 

אבי גרובר   –יה יראש העיר

ערן שוורץ – ה יל העירי מנכ"

יה יא לתוספת השנ27הצעה לסדר לפי סעיף ) : 22/12 הצעה לסדר היום לישיבת המועצה 

 ( לפקודת העיריות

הצעה לסדר: הנני מתכבד להעלות 

:    הרקע

בשתי שאילתות  בישיבת המועצה מן המניין הקודמת )של חודש נובמבר( עלה על סדר היום   .1

.  נושא התערבותה של פוליטיקאית בהליך השהייתה של מחנכת בתיכון רוטברג ובהצעה לסדר 

הנושא הושתק במשך יותר מחודש באופן לא דמוקרטי וכוחני ברשתות החברתיות בעיר   .2

ביקשו להביא אותו לידיעת הציבור. ותושבי העיר שוהושמעו איומים כלפי תקשורת 

לישיבת המועצה הגיע ציבור רב של הורים שהיה חשוב להם להיות נוכחים בישיבת מועצה  .3

שעוסקת בנושא, והורים רבים אחרים העדיפו לראות את העיסוק בנושא דרך שידור הוידאו של  

ישיבות המועצה. 

החוצה עקב שאלה משפטית שנדונה, אין סיבה להסתיר את  בפתיחת הדיון הוצאו כל ההורים  .4

הדיון המשפטי שנערך בדלתיים סגורות. בסופו של דבר הוחזרו התושבים לחדר והישיבה 

 המשיכה. 

במהלך הישיבה עצמה "התגלו" בעיות טכניות שמנעו את שידורה הרציף לציבור כך שבסופו של   .5

סרטונים ובנוסף כמובן החלק שנערך    3-ורק ל דבר מופיע באתר העיריה הדיון בנושא חתוך ומפ

 לא  מופיע ולא זמין בכלל לציבור.  – בדלתיים סגורות 

: מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן

פרוטוקול ישיבת המועצה יפורסם במלואו כולל הדיון שנערך בדלתיים סגורות. •

ויוצגו ברצף כפי שנעשה בישיבות  חלקים בדף העירייה יאוחדו  3-סרטוני הוידאו שמופיעים ב•

קודמות. 

בכבוד רב,  

ירון גדות, התעוררות 




